
Geacht college, geachte griffie van de gemeente Rijswijk,

Namens de bewoners van het fietsstraat deel van de Van Rijnweg bieden wij u het bijgevoegde 
document aan. 
Dit document is bestemd voor het college en de raadsleden van de gemeente Rijswijk. 

In dit document beschrijven wij de problemen die wij zien bij de huidige manier van ontsluiten van 
de wijk Sion. 
Wij vinden dat de ontsluiting in haar huidige vorm, niet verantwoord is, een juiste verkeersstroom 
tegenhoud, en overlast veroorzaakt voor omwonenden. 

Wij zouden graag met de wethouder van RijswijkBuiten en/of de wethouder van Verkeer om de 
(virtuele) tafel gaan zitten om de situatie te bespreken en tot een echte oplossing te komen. 

Graag verwijzen we u naar het document in de bijlage.

Met vriendelijke groet,


